
Budapest, 2024. 09. 20. 

Sziasztok!  

Szeretnék jelentkezni választmányi tagnak az ÁNTK HÖK csapatába. Érdekel a 
rendezvényszervezés és a nemzetközi kapcsolatok fenttartása is, viszont bármely 
feladatkör lesz az enyém, a tőlem telhető maximumot hozom ki belőle. 

Szeretném bemutatni magam pár mondatban. Vinter Kiara vagyok, az angol NIG első 
éves hallgatója. Nagyon örülök, hogy itt lehetek, és képviselői pozícióra pályázhatok.  

Budapesten születtem, és 11 éves koromig itt éltem. Egy évre, 5 éves koromban 
Kijevbe költöztünk édesapám munkája miatt, aki ott a nagykövetségen dolgozhatott. Tőle vettem át a 
nemzetközi politika iránti érdeklődésemet, és remélem, hogy egyszer én is hasonlóan izgalmas helyen 
tölthetek be pozíciót. Ezután édesanyám szülővárosába, Kiskőrösre költöztünk, ahol az ötödik osztályt 
kezdtem teljesen új emberek között. Innen is tudom milyen nehéz hirtelen helyt állni egy új közegben. 
Ez az egyik oka, hogy szeretnék jelentkezi Erasmus mentornak is.  

Középiskolás éveim alatt aktívan részt vettem a diákönkormányzat munkájában, és az Erasmus 
program támogatásában is közreműködtem. Nagyon élveztem, hogy emberekkel foglalkozhattam, 
programokat tervezhettünk és kapcsolatokat építhettünk. Emellett túrák szervezésében is 
besegítettem, ahol mindig a mi ellenőrzőpontunk volt a legvidámabb hely! Az utolsó évem különösen 
emlékezetes volt, hiszen rengeteg eseményt szerveztünk, mint például a szalagavatót és a ballagást, 
valamint aktívan részt vettem minden nagyobb iskolai sportesemény szervezésében is. 

Ha bármikor kérdésetek lenne hozzám, az egyetem területén lévő lovardában megtaláltok. Már 15 éve 
lovaglok, és a díjugratástól kezdve a westernig mindent kipróbáltam. Maga a lóval kiépített bizalom és 
szavak nélküli kommunikáció egy művészet, amit szeretettel csinálok. Otthon két kis pincser kutyusom 
van, akik mindig örömmel fogadnak, amikor hazaérek. Három cicát is befogadtunk az évek során, és 
van egy házikedvenc tapsifülesem is. 

Az elmúlt pár hétben megtapasztaltam már, hogy egyetemünk hallgatói önkormányzata kiválóan 
működik, és a jövőben én is szeretnék hozzájárulni a sikereihez. Friss diákként célom, hogy segítsem a 
gólyák tájékoztatását, hiszen augusztusban nagyon rövid idő áll rendelkezésre az új diákok számára 
szükséges információk összegyűjtésére. Számomra rengeteget jelentett az ott kapott segítség és 
információhalmaz. Szeretnék én is a lehető legtöbbet adni a friss egyetemistáknak, hogy ők is 
boldognak és felejthetetlennek éljék meg a gólyatábort és ne az elkövetkező kihívásokon aggódjanak.  

Elsőévesként nem találtam semmilyen hiányosságot az egyetemünk működésében. Az oktatás 
színvonala kiváló, a tanárok segítőkészek és hozzáértők, az infrastruktúra pedig modern és jól 
karbantartott.  Ha megszavaztok, minden tőlem telhetőt megteszek, hogy ez így maradjon. 

Jelenlegi egy programötletem van, amely nagyban megkönnyíthetné a kollégiumi jelentkezési 
folyamatot. Azt javaslom, hogy készítsünk egy kalkulátort, amely segít kiszámítani a jelentkezők 
pontszámait. Ha azonban nincs elegendő kapacitásunk egy ilyen program fejlesztésére, akkor egy Word 
táblázat is hasznos lehet, amely részletezi, hogy melyik kategóriában mire lehet pontosan pontokat 
szerezni. Ezek mellett akár egy online megnyitható oldalt is készíthetünk, ahol a neptun kódunk által 
megnézhetjük, hogy hányadikak vagyunk a várólistán.  

Csodákat ígérni nem tudok, de a bulikra az ingyen sört megpróbálom elintézni!        

Szavazz rám, ha a gólyatábornál jobb sulikezdést nem tudnál elképzelni, és szerinted az újonnan 
érkezők is hasonlóan jót érdemelnek.  

 

Vinter Kiara 


